
Rada Gminy w Czerminie 
 

Protokół nr 2 

II Sesja w dniu 26 listopada 2018  

Obrady rozpoczęto 26 listopada 2018 o godz. 12:30, a zakończono o godz. 16:00 tego samego 

dnia. Posiedzenie odbyło się w sali posiedzeń Urzędu Gminy Czermin, a przewodniczył 

Radny Myjak Jan – przewodniczący Rady Gminy, który stwierdził kworum do podejmowania 

prawomocnych uchwał i przedstawił zaplanowane tematy posiedzenia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Małgorzata Banik 

2. Mirosław Bugaj 

3. Ryszard Bukała 

4. Wiesław Czaja 

5. Władysław Kukliński 

6. Jan Myjak 

7. Paweł Pisarczyk 

8. Jan Polak 

9. Władysław Soboń 

10. Robert Strycharz 

11. Konrad Węgrzyn 

12. Dariusz Wójtowicz 

13. Tomasz Zając 

14. Jan Ździebło 

15. Mariusz Żelazko 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy – Sławomir Sidur 

2. Sekretarz Gminy – Elżbieta Szymczuch 

3. Skarbnik Gminy – Sławomir Orłowski 

4. Radny Powiatu Mieleckiego – Bogusław Peret 

5. Mieszkańcy Łysakowa – Pomoście i Czermin – Grądy. 

 

Porządek obrad obejmuje: 

1. Otwarcie II Sesji Rady Gminy w Czerminie 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przewodniczących komisji stałych rady Gminy w 

Czerminie oraz ustalenie składów osobowych komisji. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru składu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w 

Czerminie 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji rady Gminy w Czerminie 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości   

 



1. Otwarcie II Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 
Przyjęcie porządku obrad: 15, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

Przyjęcie porządku obrad (15) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Władysław Kukliński, 

Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Konrad 

Węgrzyn, Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko. 

 

W związku z obecnością na sesji mieszkańców gminy, przewodniczący obrad zaproponował, 

aby temat mieszkańców wysłuchać na początku posiedzenia. 

Radni przyjęli propozycję Przewodniczącego. 

Radny Myjak udzielił głosu mieszkańcom gminy. 

Mieszkanka Łysakowa przedstawiła powód obecności na sesji, który związany jest z budową 

i usytuowaniem placu zabaw. Odczytała petycję skierowaną do wójta i radnych. Przedstawiła 

potrzebę zagospodarowania terenu na Podmościu, argumentując ilością dzieci korzystających 

z placu zarówno mieszkających w pobliży, jak też dzieci szkolnych odbywających wycieczki 

w to miejsce oraz innych osób organizujących tam spotkania. Miejsce to powstało z 

inicjatywy społeczności lokalnej. Zarzuciła sołtysowi i radzie sołeckiej, że wbrew 

wcześniejszym ustaleniom zdecydowali o przeniesieniu urządzeń na plac zabaw koło szkoły, 

gdzie taki plac już jest. Były wójt informował o budowie placu we wskazanym miejscu, a 

sołtys i rada sołecka zadecydowali inaczej. Wyraziła niezadowolenie z takiego sposobu 

załatwiania sprawy. Wraz z petycją przekazała listę osób popierających niniejszą inicjatywę. 

Radny Myjak – nie można nas oskarżać o brak decyzji, bo jest to nasze drugie posiedzenie. 

Pan Wójt poinformował, że podpisana została umowa na zakup i dostawę urządzeń, która nie 

precyzowała miejsca instalacji. „Pracownik przekazał mi informację o montażu urządzeń. 

Wykonanie zadania ma odbyć się przy udziale sołtysa i rady sołeckiej, którzy podjęli decyzję 

o umiejscowieniu tego placu koło szkoły. Decyzje, jakie będę podejmował będą 

podejmowane z radnymi, bo na tym polega samorządność. Wójt jest organem wykonawczym 

i wykonuje zadania uchwalone przez radę”. Zaproponował, po konsultacji z radą 

wypracowanie stanowiska, aby zaplanować środki w budżecie na 2019r na ten cel. Jeśli 

będzie taka wola rady to będzie to realizowane. 

Radny Myjak potwierdził, że zna tą sytuację i podjął inicjatywę, aby te sprawę rozwiązać i 

decyzję poprzednika uhonorować.  

Pan Śpiewak stwierdził, że wygląda to tak, jakby sołtys blokował inicjatywę wsi. Na sesji i na 

komisjach nie było dyskusji na temat lokalizacji placu. 

Radny Bukała poinformował, że o te środki walczył pan Dulik i poprzedni Wójt obiecał, że 

zrealizuje ten plac z tego budżetu. Stwierdził jednak, że jest to kolejny plac w tej 

miejscowości, a są wsie w naszej gminie, które nie mają placu zabaw wcale. 

Radny Myjak uznał, że ta sprawa dotyczy całej gminy i faktycznie są wsie, gdzie placów nie 

ma. W Czerminie podjęto działania, aby wspólnymi siłami przy udziale środków funduszu 

sołeckiego zrealizować plac zabaw w centrum Czermina. 

Radny Czaja poprosił o uszanowanie woli poprzedniego wójta i skoro tak obiecał, nich ten 

plac stanie na Podmościu. Stwierdził, że montaż urządzeń koło szkoły jest powielaniem tych 

samych urządzeń. 



Radny Polak – Wola Otałęska nie ma żadnego placu, a my też mamy dzieci. 

Mieszkanka – trzeba było się starać 

Mieszkanka – nikt nie podważa potrzeb innych wsi. My to mieliśmy obiecane. Tam wszystko 

było dograne. Nie wiem skąd wziął się ten chaos. Szkoła już ma plac zabaw. 

Radny Polak – w szkole też są dzieci. 

Mieszkanka – w szkole jest 30 dzieci, a u nas ok.60, są też przyjezdni. 

Radny Zając – dowiedziałem się o tym kilka dni temu. Uważam, że decyzja poprzedników 

powinna być utrzymana. Z tego placu korzystają dzieci z przedszkola i szkół. Obiecał 

dopilnować tego tematu. 

Pan Śpiewak – ja reprezentuję całą wieś nie tylko Podmoście. 

Mieszkanka – Pan naszego przysiółka nie widzi, należałoby się zastanowić, dlaczego? 

Radny Bukała zapytał, czy temat należy uznać za rozwiązany? 

Radny Myjak odpowiedział, że Wójt wytłumaczy, że w budżecie na 2019 rok będzie chciał 

ująć ten plac. 

Radny Bukała uznał, że dalej nie ma odpowiedzi, w którym miejscu plac będzie usytuowany. 

Radny Myjak uznał, że trzeba uszanować decyzję poprzednika. 

Pan Wójt odpowiedział, że chyba jasno się wyraził w swojej wypowiedzi, tj. jak radni i rada 

sołecka zadecyduje tak będzie realizował. 

Mieszkanka Łysakowa poprosiła, aby radni Łysakowa wypowiedzieli się w tej sprawie. 

Radna Banik uznała, że należy uszanować decyzję poprzednika. 

Radny Bugaj stwierdził, że skoro była taka decyzja to jest za jej utrzymaniem. 

Radny Myjak – decyzja będzie przy tworzeniu nowego budżetu. 

Radny Bukała – ja nie szastałbym tak pieniędzmi, bo jeszcze nie mamy budżetu, a już jest 

rozdysponowywany. 

Mieszkanka – zostawić 7 tys. zł na Podmoście, a na 2019 r, dać innej wsi i jesteście 7 tys. do 

przodu. 

Radny Myjak – wybory na sołtysa będą w przyszłym roku i jak się wam rada sołecka i sołtys 

nie podoba to wybierzecie nowych. To nie jest takie proste. 

Mieszkanka zapytała pana Wójta czy wiedział o tej petycji. 

Pan Wójt – w uchwale budżetowej nie ma zapisu o placu zabaw w Łysakowie. Wójt realizuje 

uchwały rady gminy w oparciu o organy pomocnicze gminy, których decyzje są dla mnie 

wiążące. Proszę mi nie insynuować rozwiązań. Jeżeli nie będę miał od sołtysa zmiany 

lokalizacji, będę tą realizował. 

Mieszkanka – proszę o zwołanie zebrania znając opinię radnych. 

Pan Wójt – proszę mnie źle nie zrozumieć. Nie jestem za budową tu, czy tam. Place są dla 

dzieci. Nie wyłamię się z propozycji organu pomocniczego na podstawie protokołu sołtysa i 

rady sołeckiej i radnych. 

Radny Czaja zapytał ile jest czasu na montaż urządzeń. 

Pan Wójt odpowiedział, że do końca miesiąca. 

Radny Bugaj poinformował, że był na zebraniu wiejskim i Wójt powiedział, że „plac 

przydałby się”, nie było to jasno powiedziane. 

Radny Wójtowicz – okazuje się, że w nowym budżecie będzie jeden plac? 

Rany Myjak – nie będziemy podejmować decyzji za wsie, sołtysa i rady sołeckie. Należy 

zwołać jeszcze raz zebranie wiejskie. 

 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji..  

 



Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Władysław Kukliński, 

Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Konrad 

Węgrzyn, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dariusz Wójtowicz 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przewodniczących komisji stałych Rady Gminy w 

Czerminie oraz ustalenia składów osobowych komisji.  

Radny Myjak poinformował, że radni mieli możliwość zadeklarowania swojego udziału w 

komisji, w której chcieliby pracować. Zgodnie ze złożonymi deklaracjami składy komisji 

kształtowałyby się następująco: 

1/ Komisja Budżetu i Finansów: 

    - Banik Małgorzata 

    - Bukała Ryszard  

    - Czaja Wiesław  

    - Pisarczyk Paweł 

    - Soboń Władysław  

    - Strycharz Robert  

    - Ździebło Jan  

2/ Komisja Rolnictwa, Komunikacji i Ochrony Środowiska: 

     - Bukała Ryszard  

     - Bugaj Mirosław  

     - Kukliński Władysław  

     - Pisarczyk Paweł  

     - Polak Jan  

     - Wójtowicz Dariusz 

     - Soboń Władysław 

3/ Komisja Oświaty, Sportu i Spraw Socjalnych:                                              

      - Banik Małgorzata  

     - Strycharz Robert  

     - Czaja Wiesław 

     - Węgrzyn Konrad  

     - Zając Tomasz  

     - Żelazko Mariusz  

     - Ździebło Jan 

Spośród zgłoszonych członków poszczególne komisje wybierają ze swojego grona 

przewodniczących komisji. 

Ogłoszono przerwę na ukonstytuowanie się komisji. 

Na przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów zgłoszono radnego Pawła Pisarczyka. 

Na przewodniczącego Komisji Rolnictwa, komunikacji i Ochrony Środowiska – radnego 

Władysława Sobonia. 

Na przewodniczącego Komisji Oświaty, Sportu i Spraw Socjalnych – radnego Wiesława 

Czaję. 

Treść uchwały odczytała pani Sekretarz. 

 



Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przewodniczących komisji stałych Rady Gminy w 

Czerminie oraz ustalenia składów osobowych komisji..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Władysław Kukliński, 

Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Konrad 

Węgrzyn, Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

Uchwała Nr II/3/2018 – jak załącznik do protokołu. 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

w Czerminie. 

Radny Myjak - do pracy w komisji rewizyjnej zgłoszeni zostali i wyrazili zgodę: 

 - Kukliński Władysław  

 - Żelazko Mariusz  

 - Bugaj Mirosław  

 - Polak Jan  

 - Zając Tomasz. 

Zgodnie z ustawą o s.g. i Statutem Gminy przewodniczącego komisji wybiera Rada Gminy. 

Proszę o zgłaszanie kandydatów spośród składu komisji. 

Radny Zając zgłosił radnego Kuklińskiego – wyraził zgodę. 

Radny Węgrzyn zgłosił radnego Żelazko –nie wyraził zgody. 

Komisja, spośród członków komisji wybrała wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej w 

osobie radnego Mariusza Żelazko. 

Pani Sekretarz odczytała treść uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w 

Czerminie oraz przewodniczącego komisji.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Władysław Kukliński, 

Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Konrad 

Węgrzyn, Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko. 

 

Uchwała Nr II/4/2018 – jak załącznik do protokołu. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru składu osobowego Komisji Skarg, wniosków i Petycji 

Rady Gminy w Czerminie. 

Radny Myjak - powołanie tej komisji wynika z ustawy o samorządzie gminnym, która obliguje 

gminy do jej powołania.  



Podobnie jak w przypadku Komisji Rewizyjnej przewodniczącego komisji wybiera Rada 

Gminy. 

Do pracy w komisji zgłoszeni zostali: 

- Wójtowicz Dariusz  

- Strycharz Robert  

- Kukliński Władysław  

- Polak Jan  

- Węgrzyn Konrad. 

Radny Ździebło zgłosił na przewodniczącego komisji radnego Wójtowicza, który wyraził 

zgodę. 

Komisja spośród swojego grona wybrała wiceprzewodniczącego komisji w osobie radnego 

Roberta Strycharza. 

Pani Sekretarz odczytała treść uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru składu osobowego Komisji Skarg, wniosków i Petycji 

Rady Gminy w Czerminie oraz przewodniczącego komisji.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Władysław Kukliński, 

Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Konrad 

Węgrzyn, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dariusz Wójtowicz. 

Uchwała Nr II/5/2018 – jak załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący rady ogłosił przerwę celem odbycia posiedzeń komisji i zaopiniowania 

projektów uchwał dotyczących ustalenia diet radnym i sołtysom oraz ustalenia 

wynagrodzenia Wójta . 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diety przysługującej Przewodniczącemu 

Rady Gminy, Wiceprzewodniczącym Rady Gminy, Przewodniczącym Komisji, radnym oraz 

zwrotu kosztów podróży służbowych radnych Gminy Czermin. 

Radny Bukała zgłosił wniosek o nie podejmowaniu uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 
Wniosek o nie podejmowaniu uchwały.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Władysław Kukliński, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Robert 

Strycharz, Konrad Węgrzyn, Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz 

Żelazko 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Małgorzata Banik, Wiesław Czaja, Jan Myjak, Władysław Soboń. 

Projekt uchwały został odrzucony. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diety dla przewodniczącego organu wykonawczego 

jednostki pomocniczej – sołtysa. 

Sołtys Łaz zaproponował pozostawienie diet na dotychczasowym poziomie. 

Radny Pisarczyk złożył wniosek o nie podejmowaniu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
Wniosek o nie podejmowaniu uchwały.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan 

Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Konrad Węgrzyn, Dariusz Wójtowicz, Tomasz 

Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Małgorzata Banik, Wiesław Czaja 

Projekt uchwały został odrzucony. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Czermin. 

Pani Sekretarz odczytała projekt uchwały z ustalonym wynagrodzeniem Wójta. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Czermin. 

- wynagrodzenie zasadnicze – 4 200,00 zł 

- dodatek za wysługę lat (20% wynagrodzenia zasadniczego) – 840,00 zł 

- dodatek funkcyjny – 1 800,00 zł 

- dodatek specjalny (30% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego) – 1 800,00 zł.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Władysław Kukliński, 

Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Konrad 

Węgrzyn, Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko. 

Uchwała Nr II/6/2018 – jak załącznik do protokołu. 

 

9.Interpelacje radnych 

Radny Myjak poinformował o zmianach wprowadzonych w ustawie o samorządzie gminnym 

w zakresie interpelacji radnych, o których jest mowa w artykule 24 ustawy o samorządzie 

gminnym. Interpelacje dotyczą spraw o istotnym znaczeniu dla gminy. Składane są na piśmie 

do przewodniczącego rady, który przekazuje je niezwłocznie wójtowi, który udziela 



odpowiedzi w ciągu 14 dni od dnia otrzymania. Interpelacje będą umieszczanie na stronie 

internetowej gminy. 

W związku z taką interpretacją proponuję poszerzyć ten punkt o „zapytania radnych”, aby nie 

ograniczać możliwości zgłaszania innych spraw. 

Kolejna sprawa dotyczy oświadczeń majątkowych, które musimy złożyć w terminie 30 dni od 

dnia ślubowania, czyli od 19 listopada i obejmuje okres od 1 stycznia do 19 listopada 2018r. 

Drogą elektroniczną przesłane zostały informacje pomocne przy wypełnianiu oświadczenia. 

Oświadczenia wypełniamy w 2-ch egzemplarzach. 

Radny Bukała przypomniał o lampach w Trzcianie. 

Pan Wójt poinformował, że dokonano przesunięć w budżecie w ramach tego działu. Kosztorys 

wpłynął do urzędu i będziemy chcieli to zrealizować. 

Radny Czaja poprosił o przesłanie radnym wyjaśnień odnośnie interpelacji radnych. 

Radny Kukliński zabrał głos w sprawie przewozu dzieci. – Przewoźnik nie jeździ tak jak jest 

zapisane w umowie. 

Pan Peret – zgodnie z umową przewoźnik ma wykonywać trasy takie same rano jak i po 

południu. Dopilnuję tego. 

Radny Strycharz przypomniał o bramkach dla Ziempniowa i 2 lampach oświetleniowych. 

Pani Ćwięka przypomniała o niewykorzystanej kwocie z funduszu sołeckiego na oświetlenie. 

Radny Bugaj odniósł się do sprawy zebrań wiejskich i zapisów w protokole. Zapytał, czy 

pracownik gminy mógłby protokołować zebrania wiejskie. 

Radny Czaja zapytał o sprawę drogi koło SKR-u. 

Pan Wójt, w odpowiedzi na pytanie pani Sołtys z Ziempniowa poinformował, że jest 5 tys. zł 

na oświetlenie i będą te 2 lampy zrobione. 1500,00 zł jest na uporządkowanie placu koło Domu 

Strażaka. Odnosząc się do sugestii radnego Bugaja stwierdził, że faktem jest, iż brakuje 

profesjonalnego protokołowania zebrań wiejskich. Jeśli chodzi o drogę koło SKR-u to 

przeprowadzona była rozmowa z Prezesem i wniosek do sądu nie został złożony. Poinformował 

o krokach prawnych w celu odzyskania tej drogi. Zgodnie ze złożoną wcześniej obietnicą 

przedstawił informację na temat OZE. 

Najtańszą ofertę cenową na: 

- kolektory słoneczne złożyła firma FLEXIPOWER – 4 073 014,80 zł. 

- instalacja fotowoltaiczna - FLEXIPOWER – 4 944 470,04 zł. 

- kotły na biomasę – Nikmar Z.H.U. – 1 780 056,00 zł. 

- pompy ciepła – FLEXIPOWER – 1 732 924,80 zł. 

Do firm, które przedstawiły najkorzystniejsze oferty cenowe zgodnie z ustawą pzp zostały 

skierowane wezwania o uzupełnienie ofert zgodnie z wymogami siwz. Termin uzupełnienia 

dokumentów wpływa 3.12.2018r. 

Przedstawił wielkość dopłat do poszczególnych instalacji: 

- solary od ilości osób i mocy –zestaw A -184,31 zł, B – 158,99 zł, C – 168,04 zł  

- fotowoltaikę – w zależności od mocy – od 69,34 zł do 168,64 zł 

- pompy ciepła – w zależności od mocy – od 154,45 do 212,05 zł 

- piece na biomasę – w zależności od mocy – od 125,89 zł do 184,03 zł. 

 

Radny Bukała zapytał, czy jest szansa na podpisanie umowy. 

Pan Wójt odpowiedział, że chciałby podpisać umowę w tym roku i odbyć zebrania wiejskie. 

Radny Czaja zauważył, że wcześniej mówione było, iż niektóre zadania były poniżej, a 

niektóre powyżej zakładanych kosztów. Teraz okazuje się, że do wszystkich będzie dopłata. 

Pan Wójt odpowiedział, że mamy dotacji 10 mln zł i udział do poszczególnych zadań, tj. 

dokładać lub ujmować. Osoby mające samą fotowoltaikę mogą czuć się pokrzywdzone, ale 

jest to projekt solidarny i jeżeli nie podpiszemy umowy na którekolwiek zadanie to oddajemy 

dotację. 



Radny Żelazko stwierdził, że trudno mówić o solidarności skoro jedni mają finansować 

innych. 

Pan Wójt uznał, że nie są to duże kwoty, nikt nikogo nie zmusza i można wystąpić, a na to 

miejsce są chętni z listy rezerwowej. Poprosił o wyrozumiałość i solidarność, uznając, że 

kwoty dopłat nie są duże. 

Radny Czaja stwierdził, że było zbyt duże zaangażowanie w ten projekt, aby go teraz 

zaprzepaścić. 

Radna Banik poprosiła o stojaki na rowery. 

Pan Wójt obiecał udzielić odpowiedzi po konsultacji z pracownikiem. 

Radny Ździebło przypomniał o koszach i lustrze na Otałęż. 

Pan Wójt odpowiedział, że rozezna temat. 

Radny Zając zapytał, jakie będą ceny za wywóz odpadów komunalnych. 

Pan Wójt poinformował, że przetarg na wywóz jest ogłoszony. W związku z doniesieniami o 

wynikach przetargów w innych samorządach uczestniczyliśmy w spotkaniu w MPGK Mielec 

i prosiliśmy o złożenie jak najkorzystniejszej oferty cenowej. W Borowej ceny wzrosły o 

120%. Prezes MPGK zobowiązał się, że jeżeli radni wyrażą wolę jego uczestnictwa w sesji to 

przyjedzie i przedstawi skąd wynika taki wzrost cen. 

Radny Bukała poprosił, aby przyjechali pracownicy przygotowani do tych rozmów. 

Radny Myjak stwierdził, że ilość przybywających śmieci jest przerażająca. 

Pan Śpiewak poprosił o stojaki na Łysaków (koło szkoły i przy drodze na Łysakówek). 

Poprosił o odtworzenie dyskusji o placu zabaw oraz poruszył sprawę chodnika koło kościoła i 

przejścia dla pieszych, które zastawiane jest samochodami. Poprosił o uwolnienie 2 miejsc na 

parkingu, aby piesi mogli swobodnie przechodzić. 

Pan Wójt poinformował, że będzie zwolnione jedno miejsce i drugie będzie dla 

niepełnosprawnych. Co do stojaków, odpowiedź będzie udzielona na konsultacji z 

pracownikiem. 

Radny Myjak poinformował o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych na początek 

kadencji w ciągu 30 dni od dnia ślubowania, czyli od 19 listopada br. Zaproponował ustalenie 

godziny zwoływania sesji. 

Radny Bukała zaproponował godzinę 15.00. 

Radny Ździebło zaproponował godzinę 13.00. 

Większość opowiedziała się za godziną 13.00 

Radny Strycharz odniósł się do przetargu na odpady komunalne poddając pod wątpliwość 

przetarg, w którym udział bierze jedna firma. 

Pan Wójt – nie wiadomo ile firm się zgłosi. 

Radny Bukała poprosił o informację ze spotkania w Urzędzie Marszałkowskim w sprawie 

drogi. 

Pan Wójt odpowiedział, że 16 listopada był na spotkaniu w Podkarpackim Zarządzie Dróg 

Wojewódzkich dotyczącym obwodnicy w Trzcianie, gdzie przedstawiono projekt budowlano-

architektoniczny tej drogi. Po zadaniu pytania o inne rozwiązania odpowiedziano, że 

przygotowane są już rozwiązania techniczne tej trasy, czyli zjazdy, ronda, chodniki. Każdy, 

kogo ta sprawa dotyczy ma prawo składać zastrzeżenia. 

Radny Myjak zapytał Radnego Powiatowego czy w Starostwie coś wiadomo w tej kwestii. 

Pan Peret odpowiedział, że informacje w tej sprawie przekaże na kolejnej sesji, bo do tej pory 

odbywały się sesje organizacyjne. 

 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady zamknął obrady III Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

 

 



  

                                                                       Przewodniczący 

                                                                       Rada Gminy w Czerminie 

                                                                     Jan Myjak 
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